
  
LAF Prezidija 13.04.2022 sēdes protokols 

 

Sēdes numurs: 04/2022; Vieta: LAF Birojs G.Zemgala gatve 71 /Zoom platforma 

Laiks #. Darba kārtība Piezīmes  

18:00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

 

18:05 2. JTSVC iesniegums par Kartinga komisijas darbu Iesniegums  

 

18:30 3 A.Zvingēvica priekšlikums izstrādāt vienotu Struktūrvienības 

nolikumu visām komisijām 

 

19:00 4.  J.Berga, R.Strokša un E.Berķes ziņojums par sagatavošanos 

starptautiskajām sacensībam 

J.Bergs, R.Strokšs, E.Berķe 

19:15  5. Dažādi 

- Informācija par izstādi AUTO 2022 

- LSFP jauniešu budžeta sadalījums 

- Apelācijas tiesas ziņojums par iesniegumu no SIA 

“Baltic Motorsport Promotion” 

- Tikšanās ar Lietuvas un Igaunijas federācijām 

 

19.30  6. Nākamās sēdes datuma noteikšana Priekšlikums  

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Raimonds Kisiels, Prezidents 

2. Jānis Naglis, Viceprezidents 

3. Andris Zvingevics, Viceprezidents  

4. Jānis Krastiņš, Viceprezidents  

5. Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road 

6. Linda Medne, Ģenerālsekretāre  

7. Raimonds Strokšs., Rallija k. p-ājs   

8. Valdis Brutāns, Kartinga k. p-ājs  

9. Eduards Kalve, SAK p-ājs  

10. Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs  

11. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

12. Elīne Berķe Drifta&Dragreisa k. p-āja  

13. Reinis Lilienšteins Krosa k p-ājs  

 

Pieaicinātie: J. Bergs, E.Gasparovičs, R.Elbakjans 

 

       Pilnvaras: NAV 

 

Zoom platformā pieslēgušies: Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs, Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road (līdz 

18:30), Eduards Kalve, SAK p-ājs (līdz 20:10), Jānis Naglis, Viceprezidents (no 19:50-20:05). 

 

Sēdi protokolē: Z.Lielkāja 

1. Darba kārtības apstiprināšana, papildināšana  

L.Medne lūdz papildināt darba kārtību ar sekojošiem punktiem pie Dažādi: 1. Informācija par izstādi AUTO 

2022; 2. LSFP jauniešu budžeta sadalījums, 3. Apelācijas tiesas ziņojums par iesniegumu no SIA “Baltic 

Motorsport Promotion”, 4. Tikšanās ar Lietuvas un Igaunijas federācijām. 

Nolēma: Papildināt ar četriem punktiem pie Dažādi un apstiprināt kārtējās sapulces darba kārtību. 

Balsojums: 

PAR – R.Kisiels, J.Naglis, A.Zvingevics, G.Kosojs, L.Medne, J.Krastiņš, V.Brutāns, E.Kalve, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis, G.Ķeipāns, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

2. JTSVC iesniegums par Kartinga komisijas darbu 

V.Brutāns aicina prezidiju vienoties uz klusuma brīdi, pieminot Modri Steinertu. 



V.Brutāns sniedz atbildi uz iesniegumu ar prezentācijas palīdzību, kurā uzskaitīti visi punkti, kuri ietverti 

iesniegumā n JTSVC. Ietverts - komunikācija e-pastos, telefoniski, iesniegumi, tehniskie noteikumi, kartingu 

attīstības plāns, risinājums bērnu klasei ar 2022. gadu, Open125 klase pieeaugušajiem 2022.gadā 

18:10 klātienē LAF birojā ierodas Elīne Berķe Drifta&Dragreisa k. p-āja un Jānis Krastiņš, Viceprezidents  

V.Brutāns ar prezentācijas palīdzību izklāsta LAF Kartinga komisijā paveikto pēdējo četru gadu laikā. 

Informācija par padomes darbu, sportistu skaitu, dalības maksām utt. Piemin dažādos čempionātus, kausa 

ieskaites, sacensību seriālus, kuri norisinās, kā arī to, cik dažādas klases pieejamas sportistiem. Informācija 

par sacensību skaitu sezonā, trases, kurās norisinās sacensības, kā arī tiesnešu darbu un viņu apmācību gan 

teorētiski, gan praktiski. 

E.Gasparovičs sniedz savu komentāru par V.Brutāna sniegto informāciju. Uzdod dažādus sev interesējošus 

jautājumus. Uzsver, ka nav sakārtota dokumentācija, netiek publicēta laikā. 

 

18:30 klātienē LAF birojā ierodas Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road 
 

Norisinās diskusija par dažādiem jautājumiem, t.sk. attīstības, attiecībā uz LAF Kartinga komisiju un tās 
padomes darbu. Diskusijā izsakās J.Krastiņš, J.Ducmanis, V.Brutāns, E.Gasparovičs. 

 

18:40 klātienē LAF birojā ierodas Raimonds Kisiels, Prezidents 

 

Izcelts jautājums par motoru plombēšanu nacionālā un starptautiskā līmenī. Klātesošie iesaka dažādus 

risinājumus, norisinās diskusija.  

 

Nolēma:  

1. Uzdot LAF Kartinga komisijai, kopā ar tehnisko dienestu, sakārtot Rotax MAX izaicinājuma kausa un 

Latvijas čempionāta motoru plombēšanas sistēmu; 

2. Noteikt LAF Kartinga komisijai pieturēties pie LAF Kodeksā noteiktajām normām.  

Balsojums: 

PAR 13  – R. Kisiels, J.Naglis, A.Zvingēvics, J.Krastiņš, G.Kosojs, L.Medne, V.Brutāns, R.Strokšs, 

E.Kalve, K.Vīdušs, J.Ducmanis, E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

 

19:55 sēdi pamet pieaicinātais E. Gasparovičs 

 

3. J.Berga, R.Strokša un E.Berķes ziņojums par sagatavošanos starptautiskajām sacensībām 

 

A.Zvingēvics lūdz apsveikt ar aplausiem R.Strokšu par labāk sarīkotā WRX 2021. gada sezonā. 

 

R.Strokšs (FIA Eiropas rallija čempionāts, FIA Pasaules rallijkrosa čempionāts) – Rallijā jauns sacensību 

promoteris, kas ieviesīs dažādas izmaiņas un jauninājumus. Darbs pie sacensībām aktīvi norisinās. Par 

rallijkrosu – ir cerība, ka virzīsimies normālā sacensību norisē, ir Rīgas domes atbalsts. No izmaiņām, WRX 

SUPERCAR klase pilnībā elektriska. Iespēju robežās, tiks ieviesti jauni trases elementi, pēc promotera 

ieteikumiem.  

 

Norisinās diskusija. 

 

19:15  sēdi pamet Raimonds Strokšs, Rallija k. p-ājs   
 

E.Berķe (Drift Masters) - Apstiprināti 64 dalībnieki no 24 valstīm. Esam labi sagatavojušies, bet diemžēl 

jāmin, ka mazliet ir aizķeršanās ar trases uzlabošanas darbiem, jāmin, ka problēmzonas atrodas uz privātās 
zemes, kas apgrūtina procesus.   

 

J.Bergs (FIA Eiropas autokrosa čempionāts) – Jāpiemin, ka pagājušais gads bija sarežģīts, esam arī izgājuši 

cauri novērtējumam. Šajā gadā ir jāpagarina trases licence, maija sākumā brauks FIA pārstāvis trasi 

pārbaudīt. No jaunumiem, vairs nebūs TOURING klase, bet nāks klāt XC kroskartu klase, kura piesaistīs 

vairāk dalībniekus, jo tā šobrīd ir populāra Eiropā. Jau šobrīd norisinās dažādas aktivitātes, kas saistītas ar 



mediju aktivitātēm, budžeta jautājumiem utt. Piemin, ka ir manāmas atšķirības starp Biķernieku trasi un 

Mūsas trasi, ja vēlamies salīdzināt, jo ir dažādi līmeņi attīstības un ieguldījumu jautājumos.  

 

Norisinās diskusija par pagājušā gadā aizvadītā Eiropas autokrosa posma FIA novērotāja novērtējumu. 

G.Kosojs izklāsta vērtējumu, tā plusus un mīnusus. 

Nolēma: Pieņemt zināšanai. 

Balsojums: 

PAR 12  – R. Kisiels, J.Naglis, A.Zvingēvics, J.Krastiņš, G.Kosojs, L.Medne, V.Brutāns, E.Kalve, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis, E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

 

4. A.Zvingēvica priekšlikums izstrādāt vienotu Struktūrvienības nolikumu visām komisijām 

 

A.Zvingēvics izsaka priekšlikumu LAF Kodeksa darba grupai izstrādāt vienotu LAF Struktūrvienības 

nolikumu visām komisijām. 

 

Nolēma: Uzdot LMednei, G.Kosojam, KVīdušam sagatavot vienota LAF Komisiju Struktūrvienības 

nolikuma projektu līdz 1. septembrim. 

Balsojums: 

PAR 12 – R. Kisiels, JNaglis, AZvingēvics, JKrastiņš, GKosojs, LMedne, V.Brutāns, E.Kalve, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis, E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

5. Apelācijas tiesas ziņojums par iesniegumu no SIA “Baltic Motorsport Promotion” 

 

Apelācijas tiesa lēma, ka LAF prezidija 23.03 lēmums ir bijis neprecīzs. Izskaidro Apelācijas tiesas lēmumu. 

 

Norisinās diskusija. 

 

19:40 sēdi pamet Jānis Naglis 
 

Nolēma: Pieņemt zināšanai. 

Balsojums: 

PAR 12  – R. Kisiels, J.Naglis, A.Zvingēvics, J.Krastiņš, G.Kosojs, L.Medne, V.Brutāns, E.Kalve, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis, E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

 

6. Informācija par izstādi AUTO 2022 

 

Z.Lielkāja prezentē sagatavoto un aktualizēto informāciju par LAF dalību izstādē AUTO 2022.  

 

19:50 sēdē Zoom pievienojas Jānis Naglis 

 

Nolēma: Pieņemt zināšanai un atvēlēt daļu finansējuma no LAF Sekretariāta budžeta. 

Balsojums: 

PAR 12  – R. Kisiels, J.Naglis, A.Zvingēvics, J.Krastiņš, G.Kosojs, L.Medne, V.Brutāns, E.Kalve, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis, E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

 

7. LSFP jauniešu budžeta sadalījums 

 

L.Medne izklāsata informāciju par to, ka 30% no LSFP piešķirtā finansējuma ir jānovirza jauniešu 

sportiskajai izaugsmei. Priekšlikums piešķirt finansējumu trīs sportistiem, kuri piedalās Eiropas vai pasaules 

līmeņa sacensībās: 1. M.Sesks, 2. T. Štolcermanis, 3. K.Grencis. 

 

Nolēma: Piešķirt finansējumu trīs latviešu sportistiem. 



Balsojums: 

PAR 12  – R. Kisiels, J.Naglis, A.Zvingēvics, J.Krastiņš, G.Kosojs, L.Medne, V.Brutāns, E.Kalve, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis, E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

 

8. Tikšanās ar Lietuvas un Igaunijas federācijām 

 

J.Krastiņš izklāsta aktuālo informāciju, norisinās diskusija.  

 

20:05 no Zoom atslēdzas Jānis Naglis, Viceprezidents un 20:10 Eduards Kalve, SAK p-ājs 
 

Norisinās diskusija par NEZ un citiem jautājumiem, kas attiecas uz dažādu federāciju, čempionātu darbu. 

 

Nolēma: Pieņemt zināšanai. 

Balsojums: 

PAR 12  – R. Kisiels, A.Zvingēvics, J.Krastiņš, G.Kosojs, L.Medne, V.Brutāns, K.Vīdušs, J.Ducmanis, 

E.Berķe, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0  

 

9. Nākamās sēdes datuma noteikšana 

 

Nākamā LAF prezidija sēde 11. maijs. 

 

 

 

 

 

 

 


